
 

PROTOKÓŁ NR III/15 

Z III SESJI RADY MIASTA LUBARTÓW W DNIU 29 STYCZNIA 2015 ROKU 

W SALI OBRAD URZĘDU MIASTA LUBARTÓW UL. JANA PAWŁA II 12 

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny JAN ŚCISEŁ  

Panie Przewodniczący, Szanowni Radni, Szanowni Goście. Z uwagą słuchałem sprawozdania 

Pana Burmistrza i usłyszałem w tym sprawozdaniu, że do Urzędu Miasta wpłynęły dwa pisma 

z sądu. O jednym piśmie dość szeroko Pan mówił i je omawiał. Czy rzeczywiście dobrze 

słyszałem, czy było jakieś drugie pismo z sądu i czego ono dotyczy? Dziękuję. 

 

BURMISTRZ MIASTA Janusz Bodziacki 

Jeszcze Pan Przewodniczący Ściseł odnośnie pism. Myślę, że można odsłuchać, ale ja nie 

mówiłem w przypadku mojej informacji o sprawach sądowych nie mówiłem o żadnych 

pismach wpływających do Urzędu. Druga informacja, kolejna była o solarach, to wtedy 

mówiłem, że pismo wpłynęło. Natomiast w przypadku spraw tych w Sądzie 

AdministracyjnoApelacyjnym mówiłem o dwóch sprawach. One dotyczyły sprawy, no prawie 

sprzed 3 lat, bo z 2012r. kiedy debatowaliśmy również o odpadach. Na sesji były podane 

pewne informacje o odpadach, z mojej strony tutaj Pan Prezes Spółdzielni występował o 

sprostowanie i sąd w stosunku i do osoby burmistrza jak również do redaktora naczelnego 

oddalił pozew. Ja nie mówiłem Panie Przewodniczący o pismach. Dziękuję bardzo. To 

wszystko. 

 


